
Notulen MR Vergadering  

Datum : 30-11-2023 

Tijdstip : 19.45 – 21.40 uur 

Locatie : IKC Maria Louise 

Deelnemers  

 

 

Afwezig m.k. 

:  

 

 

: 

Patrick Westerdijk, Jeroen Smits, Jos van Dalfsen, Janna Reitsma, Kim 

Vogelzang, Sandra v/d Pol, Irene Baars Sandra v/d Pol. 

 

- 

GOEDKEURING VAN DE NOTULEN  

De notulen van de vorige vergadering zijn gelezen en goedgekeurd. De inloggegevens voor de 

website om de notulen te publiceren komen beschikbaar. Zodat deze voor ouders toegankelijk is.    

OPENING EN VASTSTELLEN VAN DE AGENDA 

Geen mededelingen, anders dan de onderwerpen die op de agenda staan. 

VERSLAG VERGADERING MET DIRECTIE  

Update MARAP vanuit Directie: 

Verzuim 

Verzuim neemt helaas toe vanwege uitval van medewerkers door ziekte. Getracht wordt om re-

integratie trajecten te stimuleren bij diegenen waar dat mogelijk is. Invalleerkrachten worden zo 

goed mogelijk ingezet ook in combinatie met LIO stagiaires. Spoeling blijft dun maar les uitval wordt 

zo goed mogelijk beperkt.  

Vanuit PCBO worden geen werelddocenten meer ingezet vanwege de hoge kosten van deze inzet, 

tarieven van een werelddocent staan niet in verhouding met de diensten die ze leveren. 

 

Financieel 

Ligt een besluitstuk bij de GMR. Wanneer ermee wordt ingestemd (medio december), geldt vanaf 

schooljaar 24-25 een financieel formatieplan op basis van gelden i.p.v. fte.  

 

IKC gebouw 

Aangekondigde brandoefening is goed verlopen. De RI&E is uitgevoerd en de rapportage kan 

worden opgevraagd zodra deze beschikbaar is. 

Deuren van de toiletten zijn nog niet vervangen. Ook een aantal CO2 meters dienen vervangen te 

worden. En ook het aansluiten van de internetkabel staat nog op de planning. Deze trajecten lopen 

allemaal uit maar wordt wel langzaam aan opgepakt. Sinds de overgang naar IKC verlopen 

dergelijke processen langzamer.  
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Schuttingen van de omwonenden/PCBO dienen vervangen te worden. PCBO probeert samen met 

de gemeenten en de omwonenden tot een oplossing te komen. Dit zijn moeizame processen 

omdat de omwonenden ook niet allemaal op een lijn liggen.  

 

Status Schoolplein 

Inrichting van het plein is als ‘veilig gekeurd’. Inrichting wordt door kinderen wel als beperkt ervaren. 

De plannen waar kinderen ook aan mee hebben gewerkt zijn niet opgevolgd. Beperkt aantal 

toestellen, maar de oplevering van het plein past wel bij de oplevering van het IKC. Er kan nog 

verdere inrichting worden ingevuld, maar de financiering hiervoor dient te worden ingevuld met 

subsidie gelden. Deze komen niet eerder dan over 2 jaar beschikbaar. 

De beperkte inrichting is wel teruggekoppeld aan de Directeur van PCBO. Dit heeft geleid tot een 

nieuw voorstel voor herinrichting van schoolpleinen wat is ingediend bij de gemeente, mogelijk dat 

daar gelden uit beschikbaar komen.  

 

Investering voor inrichting speellokaal 

Speellokaal mag opnieuw worden ingericht met nieuw materiaal. Leerlingenraad heeft waardevolle 

input geleverd voor de invulling van het lokaal. Er zijn op basis van deze plannen, twee offertes 

aangevraagd. Daarin zit een groot verschil in begroting, feitelijk een luxe en basis pakket. Deze 

opties zullen worden besproken met het team, tijdens het teamoverleg op 6 december.  

Het materiaal wat nu nog in het lokaal staat moet nu weg, met name materiaal van Sinne moet 

weg. Rest van het materiaal moet een andere opslag bestemming krijgen.  

 

VSO 

Is een inventarisatie naar de behoefte aan VSO uitgevoerd vanuit school, ondanks dat het de 

verantwoordelijkheid is van Sinne. Inmiddels heeft de inventarisatie plaatsgevonden en de behoefte 

kenbaar gemaakt aan Sinne. De bal ligt nu bij Sinne (overkoepelend Sinne bestuur) om hier 

opvolging aan te geven.  

 

Veiligheid in de Klas – situatie Groep 6 

Bij aanvang van de invalleerkracht heeft is er een heldere overdracht en planning opgesteld.  

De signalen over het functioneren van de vervangende leerkracht op groep 6 en manier van 

lesgeven in de klas zijn te laat opgemerkt. Wellicht dat er wel signalen zijn geweest dat de manier 

van lesgeven en orde bewaken niet in lijn zijn met het beleid van school, maar omdat de periode 

van vervanging beperkt was is de ernst hiervan niet opgemerkt en is daar te laat op gereageerd. 

Situatie is daardoor geëscaleerd in de laatste week van de inval leerkracht. Daarin zijn opmerkingen 

gemaakt door de leerkracht, die niet thuishoren in de klas.  

Er heeft een gesprek plaatsgevonden met de invalleerkracht en is besloten dat zijn werkzaamheden 

binnen IKC-ML niet worden voortgezet.  

Rust is inmiddels hersteld in de klas en de aandacht en focus ligt op het toetsen van het leerling 

niveau en de lesstof daarop aan te passen. De communicatie naar ouders zal regelmatig plaats via 

Social Schools vanuit de leerkracht. 

 

Formatie 

Formatie is niet gewijzigd.  
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- Vaststellen IKC-gids 2023-2024 (ter check) 

Gecheckt 

- Vaststellen IKC schooljaarplan 2023-2024 (ter check) 

Gecheckt 

  

Afsluiting 

Volgende vergadering – 11 januari 2023 

WVTTK 

- 

 

RONDVRAAG  

AANKONDIGINGEN 

VOLGENDE VERGADERING  

11 januari 2024 19:30u. 

 

 


